

《US Agent Agreement》

NO. FCC2023-061007

Part A/甲方 FRN:0022137004	
Name (公司名称)	SHENZHEN WEIKING TECHNOLOGY CO., LTD.
Add (地址)	Fucheng Street, Zhangge Community, Zhangge Road, NO.142, Building 1, Room 301 Shenzhen Longhua Guangdong 518109 CN
Zip Code (邮编)	518110
Contact Person (联系人)	Fuguang Luo
Tel (联系电话)	86-18927401432
E-mail (邮箱)	wking201809@163.com
Part B/乙方 FRN:0033737586	
Name (公司名称)	STEYR INC.
Add (地址)	1312 17th Street #692, Denver, CO 80202, United States
Zip Code (邮编)	80202
Contact Person (联系人)	Fairy Lee
Tel (联系电话)	01 303-7319873
E-mail (邮箱)	yaousheng@outlook.com

Party A hereby appoints Party B as the United States Agent for their products, Party B accepts the appointment to be the United States Agent for Party A in the market of United States from 03-01-2024 to 02-01-2025, Both parties enter this agreement as follow, the appointed product categories set out in below form: 甲方任命乙方为他们产品的美国授权代表, 乙方接受甲方任命, 为甲方在美国的产品授权代表, 有效期自2024年01月03日日到 2025年01月02日, 双方签署下列协议, 甲方委托的产品必须有符号资质的 FCC 检测报告或认证, 委托的产品类别见下表:

编号 NO.	产品名称* Product Name	型号* Model(s)	产品符合的测试标准* Directive
1	Outdoor Speaker	/	/

Party A hereby appoints Party B as United States Agent and Party B accepts the appointment to be the authorized United States Agent for Party A in the market of United States. Both parties enter this agreement as follow:

甲方任命乙方为美国市场代表, 乙方接受甲方任命,为甲方在美国市场的授权代表。双方签署下列协议:

Party A/甲方

1. Party A assures to provide their updated product list of all products which are sold in United States market to Party B.

甲方确保向乙方提供最新的其在美国市场销售的产品清单。

2. If there are any changes of products, or Party A's important information(e.g. address, telephone number, fax number, email, contact person), party A shall notify party B at once.

如果产品, 或工厂相关重要信息 (例如: 地址, 电话, 传真, 邮件, 联系人) 有任何改变, 甲方必须适时通知乙方。

3. Assisting the Party B to respond the questions concerning Party A's products that are imported or offered for import into the United States.

如果乙方遇到有关针对进口到美国市场的甲方产品的任何问题时, 甲方应协助乙方做出回答。

4. Party A shall be responsible for any business dispute such as claim for compensation caused by medical accident after sale, party B shall handle the dispute in accordance with the authorization of party A. All the expenses which should be confirmed by party A occurred during the party B's handling of the accident shall be borne by party A.

甲方应对销售后发生的任何医疗事故或质量索赔等业务纠纷负责。乙方根据甲方的授权, 协助甲方联络处理。在事故处理中乙方支付的相关费用需甲方确认后由甲方承担。

5. After receiving the inspection scheduling requirement from FCC, Party A shall assisting Party B, according to FCC's requirements, present the inspection Schedule to Party B to be passed on to FCC for review and confirmation within 3 business days.

甲方对 FCC 要求制定检查甲方工厂的时间表的指令, 甲方须在三个工作日内按 FCC 的要求配合乙方制定出检查时间表并提交乙方转交 FCC 审定。

Party B/乙方

Unless otherwise agreed, Party B shall not undertake the following obligations: 除非有另外协议, 乙方不应承担下列义务:

1. Provide any legal advice on any matters of conflict with FCC or advise Company on issues of compliance with FCC Quality System Regulations such as in the design, manufacture, packaging, labeling, storage, installation, servicing and records keeping, etc.

如果甲方与 FCC 在任何问题上发生争执, 乙方不应提供任何法律咨询。乙方也不应在产品的设计, 生产, 包装, 标签, 储存, 安装, 维修和产品档案的保存等 FCC 所要求的质量系统管理和控制的问题上为甲方提供建议。

2. Provide any services relative to the administration of FCC required reports under the FCC regulation, Party B can only, as necessary, facilitate communications between the FCC and Company as contemplated by the Regulation.

在 FCC 规定的事故报告制度上, 乙方不提供任何行政方面的服务, 除了需要时, 就此事促成 FCC 和甲方

的双向联系。

3. Provide assistance in any way regarding the preparation or filing of any documents with FCC regarding pre-market approvals or supplements, pre-market notifications, investigatory device exemptions.

乙方没有义务协助甲方向 FCC 申请其产品进口到美国的许可证及其有手续。

4. Provide any services relative to the translation of Party A's products information such as write material of the products, manufacturing procedures, quality control system ,etc. except as necessary to facilitate communications between the FCC and Party A on these matters.

有关甲方的产品介绍，生产过程，质量控制等一系列问题，乙方不提供翻译服务。除了需要时，就这些事促成 FCC 与甲方的联系。

Remark(备注) :

This authorization is only applicable to products that meet THE FCC certification of the United States. For other purposes, this agreement is invalid.

本次授权，只适用于符合美国FCC 认证的产品，其他用途，此协议无效。

Party A

Name(名称) : SHENZHEN WEIKING TECHNOLOGY CO., LTD.

Signature(签字) : *Jiuguang Luo*

Company Stamp(盖章)

Date(日期) : 2024年01月02日

Jan. 02, 2024



Party B

Name(名称) : STEYR INC.

Signature(签字) :

Company Stamp(盖章) :

Date(日期) : 2024年01月02日

Jan. 02, 2024

